
Protokół Nr XLl1/2018
z XLll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 20 lutego 2018 r.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu o godzinie 17:15 otworzyła
XLll sega Rady Powiatu Pmszkowskiego witając wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę,
Zarząd Powiatu Pruszkowskiego, Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek
organizacŃnych Powiatu, szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur
starostwa, wszystkich gości, a także przedstawicieli mediów.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, że zgodnie
z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,
przy ul. Drzymab' 30.
Fym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym
punktem są Wn/osk/ do po/zqdkz/ obrad.

Ad 3

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek
obrad został przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

l:rQi2pilQwą y porządek obrad.

1. otwarcie XLll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XL sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-462/1 8/.
6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na

nieodpłatne nabycie prawa własności nieruchomości oznaczonych w ewidencji
gruntów i budynkówjako działki nr ew. 109/1 oraz nr ew. 1 1 5/1 z obrębu Strzeniówka
gm. Nadarzyn /BRZ-463/18/.

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
darowiznę nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego na rzecz Gminy Miasta Piastów
BRZ-464/1 8/.

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
przyjęcie darowizny nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Miasta Piastów
BRZ-465/1 8/.

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przŃęcia Powiatowego
Programu Rozwiązywania Problemów Osób ze Spektrum Autyzmu /BRZ-466/1 8/.

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przŃęcia Powiatowego
programu korekcŃno-edukacŃnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie
w Powiecie Pruszkowskim. na lata 20 1 8-2020 /BRZ-467/1 8/
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1 1 . Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego
programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie,
na lata 201 8-2023/BRZ-468/1 8/.

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pmszkowskiego zmieniający uchwałę w sprawie
ustalenia regulaminu dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Pruszkowski
BRZ-469/18/.

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie udzielania i rozliczania
dotacji dla szk(5ł i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będące
jednostkami samorządu terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu
Pruszkowskiego oraz kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji
BRZ-470/1 8/.

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie uchwalenia planu pracy
Rady Powiatu Pmszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-472/1 8/.

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zatwierdzenia planów
pracy stałych komigi Rady Powiatu Pmszkowskiego na rok 20 1 8 /BRZ-473/1 8/.

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pmszkowskiego w sprawie zatwierdzenia planu
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018
BRZ-474/18/.

17. Informacja Nr 34/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od 12 grudnia 2017 roku do 08 lutego 201 8 roku /BRZ-471/1 8/.

1 8. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
19. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
20. Zamknięcie obrad.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że 19 lutego 2018 r. do Rady Powiatu wpłynęła skarga, w związku z tym zgłosiła wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi
do Komigi Rewizyną /BRZ-478/1 8/.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
wmosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie
przekazania skargi do Komiqi Rewizgnel /BRZ-478/1 8/ po punkcie 16 punktu 1 7.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, , NIEOBECNI: 4

Wyniki jmjęnne:
zJ/\ l ZI )

Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanislaw Dymura, Maksym Goloś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, .Tomasz Osiński,. Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz,
Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
WSTlłZYMUJĘ SIĘ (1)
Elżbieta Smolińska.
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer K.arolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska.
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Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że porządek
obrad został uzupełniony o punkt 17 Poć#ęc/e złc#wab' w spraw/e p/zekazan/a skarg/ do
Komisji Rewizyjnej/BRZ- 4 78/1 8/.

Numeracja punktów zmieniła się odpowiednio

Radna Aurelia Zalewski Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że w związku z wnioskiem Radnej Karoliny Gawkowskiej o dopisanie do składu osobowego
Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komigi Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego,
awypisanie z członkostwa w Komigi Budżetu i Finansów, Biuro Rady i Zarządu
przygotowało projekty uchwał o numerach druków: BRZ-475/18/, BRZ-476/18/
i BRZ-477/1 8/, które Państwo Radni otrzymali. Ponieważ radny Krzysztof Rymuza w dniu
dzisiejszym ustnie złożył wniosek o zmiany swojego udziału w pracach komigi
iw najbliższym czasie do składu rady dołączy nowy radny w miejsce Pana Dariusza Nowaka,
dlatego w dniu dzisiejszym uchwały dotyczące zmiany składu osobowego komigi nie będą
dam procedowane.
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komigi
Budżetu i Finansów Rady Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-475/18/ stanowi załącznik nr 3 do
protokołu.
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komigi
Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-476/18/ stanowi
załącznik nr 4 do protokołu.
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komiqi
Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-477/18/ stanowi
załącznik nr 5 do protokolu.

Porządek obrad XLll sesji po zmianach:
l . Otwarcie XLll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzŃęcie protokołu z XL sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej Uchwałę w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Pmszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-462/1 8/.
6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na

nieodpłatne nabycie prawa własności niemchomości oznaczonych w ewidencji
gruntów i budynkówjako działki nr ew. 109/1 oraz ru ew. 1 15/1 z obrębu Strzeniówka
gm. Nadarzyn /BRZ-463/18/.

7. Po(Uęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
darowiznę nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego na rzecz Gminy Miasta Piastów
BRZ-464/1 8/.

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
przyjęcie darowizny nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Miasta Piastów
mRZ-465/1 8/.

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego
Programu Rozwiązywania Problemów Osób ze Spektmm Autyzmu /BRZ-466/1 8/.

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przŃęcia Powiatowego
programu korekcyno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie
w Powiecie Pruszkowskim, na lata 20 1 8-2020 /BRZ-467/1 8/.
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1 1 . Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego
programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie,
na lata 201 8-2023/BRZ-468/1 8/.

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniający uchwałę w sprawie
ustalenia regulaminu dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli
zatmdnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Pruszkowski
BRZ-469/1 8/.

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie udzielania i rozliczania
dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będące
jednostkami samorządu terytorialnego, funkc:jonujących na terenie Powiatu
Pruszkowskiego oraz kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji
BRZ-470/18/.

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie uchwalenia planu pracy
Rady Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-472/1 8/.

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zatwierdzenia planów
pracy stałych komigi Rady Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-473/1 8/.

1 6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zatwierdzenia planu
kontroli Komiqi Rewizgnd Rady Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018
mRZ-474/18/.

1 7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komiqi Rewizyjną /BRZ-478/1 8/.
18. Informacja Nr 34/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od

12 grudnia 2017 roku do 08 lutego 201 8 roku /BRZ-471/1 8/.
1 9. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
20. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
21 . Zamknięcie obrad.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 3 i przeszła
do punktu 4.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że koląnym
punktem porządku jest /''rąOęc/e pro/oło/u z .XIZ se.yi .Rady Pow/a/z/ Pruszłows#żego.

Ad 4

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że w związku
z brakiem uwag oraz nie odnotowując głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XL sesji
Rady Powiatu Pruszkowskiego został przyjęty.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 4
i przystąpiła do realizacji punktu 5.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Podyęc/e uc/zwać' w sprawie zm/an do uc/zu'aO w spraw/e
ucłtwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018 /BRZ-462/18/. Pto\eki u(Aiwlab
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad 5

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o omówienie projektu uchwały.
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Starosta Maksym Goloś Starosta powiedział, że główne zmiany dotyczą wprowadzenia
dwóch zadań: budowy pływalni przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie, realizowanej w 70 % przy pomocy środków zewnętrznych z Ministerstwa
Sportu i Turystyki oraz wprowadzenie programu ,,Senior ''' tj. stworzenie miejsca dziennego
pobytu dla seniorów realizowanego przy pomocy środków zewnętrznych z Ministerstwa
Rodziny i Polityki Społecznej, a zlokalizowanego w naszym budynku ,,Pod bocianem"
przy ul. Kraszewskiego w Pruszkowie. Projekt ten będzie trwał minimum 3 lata. Poprosił
Panią Lidię Truszkowską Skarbnika Powiatu o szczegółowe przedstawienie proponowanych

Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu w uzupełnieniu dodała, że utworzenie i wyposażenie
miąsca dziennego pobytu dla seniorów obejmuje również przygotowanie dokumentacji
projektowej oraz przedstawiła pozostałe zmiany.

zmian

Radna Aurelia Zaluvska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskuqę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskusję.

Radna Aurelia Zale)cska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinie komigi
merytorycznych.
Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszesvska Przavodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-462/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Mariusz Baranowski Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-462/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzuvodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-462/1 8/ wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (20)
Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Urszula
Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
WSTRZYMUIĘ SIĘ (2)
Zbigniew Makowski, Artur Swiercz
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska.
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/340/2018 w sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do
protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 5 i przeszła
do punktu 6.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Podyęc/e uc;/zu,aO Rady Pow/a/u PrzzszkowsHego
wspó'avia wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności ttieruchomości
oznaczottych w ewidencji gruntów i budyttków jako działki nr ew. 109/1 oraz ytr ew. 115/1
z oZ)rębzł Sh'zeniów#a gnż. Mldarą)/n /BRZ-4ó3//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8
do protokołu.

Ad 6

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś Starosta poprosił Krzysztofa
o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że działki nr ew. 109/1 o pow. 0,05 13
ha oraz ru ew. 115/1 o pow. 0,0415 ha z obrębu Strzeniówka gm. Nadarzyn stanowią
poszerzenie drogi powiatowej publicznej Nr 3 1 07W (ul. Pmszkowska). Zgodnie z art. 97 ust
3 pkt. l ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. - o gospodarce nieruchomościami właścicielem
działki pozostale Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa nieruchomość nie przeszła na
własność Powiatu Pruszkowskiego. Przekazanie prawa własności ww. działek na rzecz
Powiatu, powiększy rezerwę terenu na poszerzenie drogi powiatowej nr 3107W
(ul. Pruszkowska).

Rymuzę Wicestarostę

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskugę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskugę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinię komigi
merytorycznej .
OI)mia Komisj i

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-463/1 8 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności nieruchomości
oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków jako działki nr ew. 109/1 oraz nr ew. 115/1
z obrębu Strzeniówka gm. Nadarzyn /BRZ-463/1 8/.
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Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECINl: 4

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz
Rajkowski, Klrzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia
Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska

ZA (22)

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/341/2018 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności
nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków jako dzialki nr ew. 109/1
oraz nr ew. 115/1 z obrębu Strzeniówka gm. Nadarzyn zostala podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 9 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 6 i przeszła
do punktu 7.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że koląnym punktem porządku jest /'odgęc/e uc/zwać w sprawie wyraźenża zgody
na darowiznę nieruchomości Powiatu Pruszko\Ą'skiego na rzecz Gminy Miasta Piastów
/B.RZ.4ó4//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad 7

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Goloś Starosta poprosił Krzysztofa Rymuzę Wicestarostę
o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że w sierpniu 2017 r. Rada Powiatu
wyraziła zgodę na zamianę nieruchomości. W trakcie prac nad protokołem uzgodnień
pojawiła się koncepcja odstąpienia od zamiany nieruchomości, którą zastąpiono dokonaniem
darowizny nieruchomości. W tej sytuacji konieczne jest uchylenie poprzedniej uchwały
podjęcie uchwały o wyrażeniu zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. Nieruchomość
zostanie darowana na cele edukacji i kultury. Następna uchwałajest z nią powiązana.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskugę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinię komisji
merytorycznej .
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Ollinia Komisji
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-464/1 8 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego
na rzecz Gminy Miasta Piastów /BRZ-464/1 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Goloś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz
Rajkmvski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur S)viercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia
Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwala
nr XLl1/342/2018 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości
Powiatu Pruszkowskiego na rzecz Gminy Miasta Piastów została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 7 i przeszła
do punktu 8.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest /"odyęc/e z/c/zHaO w spraw'/e wyrazem/a zgody
napl"zgęcie dal'owizny nieruchomości, stanowi(łcej własność; Gminy Miasta Piastów
/B.RZ-4ó5//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad 8

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskugę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskugę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinię komiqi
merytorycznej .
Opinia Komisji
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-465/1 8 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywme.
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Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Pmviatu poddała pod głosowanie
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, stanowiącej
własność Gminy Miasta Piastów /BRZ-465/1 8/.

Wvniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMU.JĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
r7 A /'3 /S\

Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia
Zalewska, Zdzislmva Zielińska
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska

Radna Aurelia Zalewska Wiceprze)vodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/343/2018 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości,
stanowiącej własność Gminy Miasta Piastów została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 13 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 8 i przeszła
do punktu 9.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest podjęcie uchwały /''oć#ęcfe uc/zu,a& w spraw'/e p/'z#ęc/a
Powiatowego Programu Rozwiqzywattia Problemów Osób ze Spektrum Atłtyztllu
/B.RZ.4óó//8/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 4 do protokołu.

Ad 9

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Goloś Starosta poprosił Krzysztofa Rymuzę Wicestarostę
o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta przedstawił proces tworzenia tego programu
i powiedział, że do tego projektu dwie organizacje: Niepubliczna Szkoła dla dzieci z spektrum

autyzmu ,,Przylądek" w Piastowie i Fundacja RiM -- dla dzieci z autyzmem w Pruszkowie,
zgłosiły poprawki, które zostały omówione i zaakceptowane wczoraj na Komigi Zdrowia
i Spraw Społecznych. Program wraz z tymi poprawkami przedstawiony jest do głosowania.
Dotychczas powiat nie posiadał oparcia w uchwale Rady Powiatu, w formie programu,
określającego jednolite zasady współpracy dla wszystkich organizacji działających na terenie
powiatu. Ze względu na narastające potrzeby i ograniczenia finansowe, Zarząd uznał za
niezbędne stworzenie takiego dokumentu. Na następną sesji Zarząd przedstawi sposób
realizacji zadań określonych w programie w ramach posiadanych możliwości.
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Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskugę.
Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała Wicestarostę nad jakim dokumentem rada ma
głosować, ponieważ radni otrzymali projekt uchwały tydzień temu, z datą skierowania na
Zarząd 21 stycznia 2018 r. Pan Wicestarosta powiedział, że wczoraj na Komigi Zdrowia
i Spraw Społecznych były wniesione poprawki, radni tych poprawek nie otrzymali.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że ponieważ zaszło nieporozumienie
i dokument nie został dostarczony, poprosił o przerwę na rozdanie materiałów radnym.

O godz. 17:55 Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła
5 minutowe przerwę.
O godz. 18:15 Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu wznowiła
obrady

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Wicestarosty
Krzysztofa Rymuzy z prośbą o omówienie otrzymanego materiału.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że został rozdany załącznik do uchwały

stanowiący program, zawierający poprawki omówione i zaakceptowane wczoraj na Komigi
Zdrowia i Spraw Społecznych, które są w trzech miejscach. Przedstawił brzmienie
autopoprawki:

1. na stronie siódmej, w ostatnim akapicie rozdziału trzeciego, zdanie w linijce dziewięć
i dziesięć mówiące o specJalizacjach wymienionych w nawiasie, zostaje rozszerzone
o ,,logopedą, pedagogiem, trening umiejętności społecznych",

2. na stronie siódmej, pierwsze zdanie rozdziału czwartego otrzymuje brzmienie:
,,Dzieci, młodzież i osoby dorosłe posiadające miejsce zamieszkania na terenie
Powiatu Pruszkowskiego z podejrzeniem lub rozpoznaniem zaburzeń ze spektrum
autyzmu, ich rodziny i najbliższe otoczenia.",

3. na stronie dwunastel, w punkcie piątym w zadaniach po szkoleniu spec=jalistów, jest
wprowadzony zapis ,,' wprowadzanie nowych metod terapeutycznych, które mają
potwierdzona skuteczność.

Radna Elżbieta Smolińska powiedziała, że w przedstawionym programie brakuje
konkretów. BYĆ może zostaną one przedstawione, tak jak powiedział Pan Wicestarosta,
później, i będą one wymieme dla tego środowiska. Przypominała, że Powiat Pruszkowski był
jednym z pierwszych powiatów, który się tym problemem zainteresował. W wyniku tego
zorganizował dużą konferencję we współpracy ze Stowarzyszeniem ,,Sinapsis", dofinansować
Wjazd wakacyjny dla dzieci z autyzmem, uruchomił doradztwo spec:jalistyczne
w powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Nie było wtedy wiele pieniędzy na te
działania, ale w tej chwili powiat bardzo bogato jest zaopatrywany w środki zewnętrzne i ma
nadzieję, ze na takie działania środki się znajdą. Dlatego oczekuje, że pojawią się konkrety.
Przedstawione zadania w programie tak jak powiedziała wcześniej są bardzo ogólne i robione
od dawna.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że zgadza się ze stanowiskiem

przedstawionym przez Panią Radną Smolińską w tą kwestii, natomiast Zarząd przez ostatnie
trzy lata robił wiele np. doninansowywał zjazdy wakacyjne kilku stowarzyszeń, w Centrum
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Dialogu Społecznego jest udostępniony lokal w którym są prowadzone zajęcia.
W tegorocznym budżecie zabezpieczone są środki na stworzenie SDS-u dla chorych
ze spektmm autyzmu w Pruszkowie przy ul. 3-go Maja 56. Ten dokument nie jest budżetem
na najbliższe lata, a ze względu na złożoność tego środowiska taki program jest potrzebny.
Jest to pierwszy krok w kierunku rozwiązywania tych problemów. Priorytetem Zarządu
będzie próba zjednoczenia tego środowiska.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała na jakich zasadach będą udostępniane nieruchomości
powiatu zgodnie z zapisem w rozdziale szóstym programu.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że będą to zasady dopuszczalne
w ramach prawa i zaakceptowane przez Radę Powiatu.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskuqę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinię komigi
merytorycznej .

OI)mia Komisji
Radny Artur S)viercz Przuvodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-466/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu
Rozwiązywania Problemów Osób ze Spektrum Autyzmu /BRZ-466/1 8/ wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Staniała)v Dymura, Maksym Goloś, Magdalena K.arpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia
Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer, Karolina Gmvkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska.

ZA (22)

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/344/2018 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego
Programu Rozwiązywania Problemów Osób ze Spektrum Autyzmu została podjęta
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 9 i przeszła
do punktu lO.
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Ad. IO

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Poć#ęcże z/c/zHaO u' spraw'fe przJ#ęcfa Pow/arowego
programu korekcMno-edukacMnego dta osób stosQących przetnoc w rodzinie w Powiecie
Prz/sz#owshm, na /a/a 20/8-2020 /BRZ-4ó7//&/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16
do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o przedstawienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś Starosta poprosił Katarzynę Wiśniewską Dyrektor Zespołu
Ośrodków Wsparcia w Piastowie o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Katarzyna Wiśniewska Dyrektor Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie przedstawiła
uzasadnienie do uchwały i omówiła cele i zawartość programu oraz jego realizację i źródła
finansowania.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzuvodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskuqę.
Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała dlaczego na stronie 21 programu w rozdziale piątym
żlródła finansowania programu jest zapis ,,Zgodnie z zasadami finansowania realizadi
programów oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie,
określonymi przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki, do 15.12.2017 planowane jest złożenie
wniosku o środki na realizac:ję programu oddziaływań korekcŃno-edukacŃnych dla osób
stosujących przemoc na rok 2018.". Czy to przeoczenie? Czy już mamy ten wniosek?
Czy dopiero będziemy składać?
Katarzyna Wiśniewska Dyrektor Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie powiedziała,
że do 1 5 grudnia danego roku zawsze składamy wniosek o przyznanie dotacji na rok koląny
czyli 2018. Wniosek został złożony wraz z powiatowym programem przeciwdziałania
przemocy jeszcze wówczas działającym. Jest wstępna decyzja o przyznaniu środków.
Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała Panią Dyrektor czy uważa, że taki zapis powinien
pozostać w przylmowanym dokumencie w dniu dzisiejszym.
Katarzyna Wiśniewska Dyrektor Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie powiedziała,
że rzeczywiście jest to błąd wynikający z nieuwagi, ponieważ program był pisany jeszcze

w zeszłym roku.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że w związku z tym proponuje

wprowadzić autopoprawkę w brzmieniu: zastąpić ńagment przedmiotowego zdania po dacie
1 5.12.2017 ,,planowane jest złożenie wniosku" na ,,złożono wniosek".

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskuqę

Radna Urszula Wojciechowska o godz. 1 8:35 opuściła salę

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinię komisji
merytoryczną .
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Opinia Komisji
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-467/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pmszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego programu
korekcyjno-edukacŃnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie w Powiecie
Pruszkowskim, na lata 20 1 8-2020 /BRZ-467/1 8/ wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, E)va Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur S)viercz, Emilia Wróblewska, Aurelia Zaluvska, Zdzisława Zielińska.
BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wojciechowska
NIEOBECNI (4)
Magdalena Beyer, Karolina Gmvkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria Makowska.

ZA (21)

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Po)viatu stwierdziła, że uchwała
nrXLl1/345/2018 w sprawie przyjęcia Powiatowego programu korekcyjno-
edukacyjnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie w Powiecie Pruszkowskim, na
lata 2018-2020 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt lO
i przeszła do punktu l l.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Pmviatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest /'odyęc/e uc/zHaO w spraw'/e prz#ęc/a Pow/a/owego
programu przeciwdziałania przetuocy w godzinie i ochrony opał' przemocy w godzinie,
na /a/a 20/8-2023 /B.RZ.4ó8//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokolu.

Ad 11

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o przedstawienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś Starosta poprosił Katarzynę Wiśniewska Dyrektor Zespołu
Ośrodków Wsparcia w Piastowie o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Katarzyna Wiśniewska Dyrektor Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie powiedziała,
że ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie nakłada na powiat opracowanie
i realizację takiego programu. Program zakłada podąmowanie kompleksowych działań
nakierowanych zarówno na osobę doznającą przemocy, jak i osobę stosu)ącą przemoc.
Zaplanowano w nim realizac:ję zadań dla poszczególnych instytucji i organizac:ji
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pozarządowych z terenu powiatu. Omówiła cele ijego realizację oraz źródła finansowania

Radna Maria Cybulska o godz. 1 8:42 opuściła salę

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskuqę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskuqę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinię komisji
merytorycznej .

Opinia Komisji
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-468/18 został przez członków komisji
zaopmlowany pozytywne.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego programu
przeciwdziałania przemocy w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie,
na lata 201 8-2023/BRZ-468/1 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (20)
Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisłasv Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska,
Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosla)va Sliwińska, Artur
Swiercz, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwala
nr XLl1/346/2018 w sprawie przyjęcia Po)viatowego programu przeciwdziałania
przemocy w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie, na lata 2018-2023 została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamJ<nęła punkt ll
i przeszła do punktu 1 2.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Pod#ęcle z/c/zhao zmian/a/qce/ z/c/zwa/ę w spraw/e
lłstałenia regulaminu dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli

Ad 12
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zatrtłdnionych wszkołach i ptctcówkach prowadzonych przez Powiat Pruszkowski
/B.RZ-4ó9V/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o przedstawienie projektu uchwały.
Radny Maksym Gołoś Starota powiedział, że uchwała była dyskutowana na Komigi
Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji i zostały wypracowane zmiany, które Zarząd postanowił
uznać i wprowadzić autopoprawkę do uchwały. O przedstawienie autopoprawki poprosił
Panią Małgorzatę Kucharski Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu.
Małgorzata Kucharska Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu przedstawiła brzmienie
autopoprawki: w $ 1 tąże uchwały, w pkt 3 mamy zapis -- ,,$ 10 otrzymuje brzmienie: $ 10
ust 1 . Nauczycielom prowadzącym: (. . .) w punkcie 3) zajęcia wychowawcze bezpośrednio
z wychowankami lub na ich rzecz w ośrodku szkolno-wychowawczym

przysługuje dodatek za tmdne warunki pracy w wysokości 200,00 zł za pełny etat"
- autopoprawka 230,00 zł. Oznacza to, że w stosunku do obecnie obowiązującej stawki
dodatek został zwiększony o 50 zł, tak jak sugerowali radni na komiqi, a nie 20,00 zł tak jak
to było wcześniej. Druga zmiana: dalej w ust. 3 tego samego punktu 3) ,,Nauczycielom
pracującym w uciążliwych warunkach przysługuje dodatek za warunki pracy w wysokości
170,00 zł ża pełny etat" -- autopoprawka 200,00 zł, co daje więcej o 50,00 zł w stosunku
obecnej stawki. Ponadto powiedziała, że skutek finansowy wprowadzoną autopoprawki
wynosi 46 800,00 zł w skali roku i dotyczy tylko Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskugę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskugę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinie komigi
merytorycznych.

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszelvska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-469/18 został przez członków komigi
zaopmiowany pozytywne.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-469/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzesvodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
regulaminu dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Pruszkowski/BRZ-469/1 8/ wraz
z autopoprawka.
Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6
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Wyniki imienne:
ZA (19)
Mariusz Baranowski, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura,
Maksym Gołoś, Magdalena Karpinia , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka
Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
BRAK Gł.OSU (1)
Ewa Borodzicz
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/347/2018 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu dotyczącego
niektórych zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach
prowadzonych przez Powiat Pruszkowski została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 21 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 12
i przeszła do punktu 1 3.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Pod#ęc/e uc/zu,aa' w spraw/e udzle/an/a / roz/żczan/a
dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będ(4ce
jednostkami samorządu terytorialnego, funkcjonqqcych Ytcl tet'onie Powiatu Pruszkowskiego
oraz kontroli prmvidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji/BRZ-470/18/. Pto\da.
uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad 13

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Starosty
Maksyma Gołosia z prośbą o przedstawienie projektu uchwały.
Radny Maksym Gołoś Starota powiedział, że zmiany doprecyzowją obowiWyący tryb
udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości jej wykorzystywania
w celu umożliwiającym monitorowanie i weryfikację wykorzystania środków publicznych
zgodnie z przeznaczeniem oraz zasadami gospodarowania środkami publiczny określonymi

w ustawie o finansach publicznych.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskugę.
Radna Agnieszka Kuźmińska zgłosiła wątpliwość co do treści samej uchwały.
W $ 3 uchwały jest zapis, że traci moc uchwała z 2016 roku, a jednocześnie w $ 4 jest zapis,
że do rozliczenia dotacji za 2017 r., stosuje się przepisy uchwały dotychczasową. Według
Pani Radnej kłóci się to z techniką prawodawczą, ponieważ jeżeli traci moc uchwała, to nie

ma jej w obrocie prawnym. Wiec jak ją można wykorzystywać.

Adam Bieńkowski Koordynator Zespołu Radców Prawnych Wjaśnił, że w sytuacji kiedy
zmieniamy pewne przepisy, może dojść do sytuacji kiedy będą potrzebne tak zwane przepisy
intertemporalne czyli międzyczasowe, dotyczące sytuacji która rozpoczęła się kiedy
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obowiązywały stare przepisy i trwa do zakończenia pod rządami nowych przepisów. Jeśli
rozliczenie dotacji jest roczne może dojść do sytuacji w której wystąpi wątpliwość, które
przepisy zastosować. Dlatego stosuje się taki zapis, który jest stosowany dość często i jest on
prawidłowy.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskugę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinie komigi
merytorycznych.

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-470/18 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława Sliwińska Przuvodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-470/18 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie udzielania i rozliczania dotacji dla szkół
i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będące jednostkami samorządu
terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu Pruszkowskiego oraz kontroli
prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji/BRZ-470/1 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (16)
Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisłmv Dymura, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
WSTRZYMUJE SIĘ (3)
Mariusz Baranowski, Agnieszka Kuźmińska, Artur Swiercz.
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Borodzicz
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nrXLl1/348/2018 w sprawie udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek
oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będące jednostkami samorządu
terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu Pruszkowskiego oraz kontroli
prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 23 do protokołu.
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Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 13
i przeszła do punktu 14.

Ad. 14
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest /'odyęcfe uc/zwać w .y)rau,/e uc/zu,a/en/a p/anu prac'
.Rady Pow/afu Prz/szkows#fego na /ok 20/8 /B.RZ.472//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 24 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskuqę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskusję.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie Komisji

Radna Katarzyna Klimaszavska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-472/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-472/1 8 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywme.
Radna Magdalena Karpiniak Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-472/1 8 został przez członków komigi
zaopmiowany pozytywnie.
Radny Mariusz Baranmvski Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-472/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-472/1 8 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywme.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-472/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu
Pruszkowskiego na rok 20 1 8 /BRZ-472/1 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (20)
Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Stanislaw Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska,
Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
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Krzysztof Rymuza, Monika Smvicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Emilia Wróblewska, Aurelia Zaluvska, Zdzislawa Zielińska
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/349/2018 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na
rok 2018 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 14
i przeszła do punktu 1 5.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że koląnym punktem porządku jest /'odyęc;ie z/c/zHaO w sprawie zaM/e/zken/a p/finów pracy
staQch komisji Rady Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018 /BRZ-473/18/. Pto\ek\ xlcktwab
stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Ad 15

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskuqę.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w związku z brakiem
zgłoszeń zamknęła dyskugę.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie Komisji

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansó)v odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-473/18 został przez członków komisji
zaopmlowany pozytywnie.
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-473/1 8 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Karpiniak Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-473/1 8 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Mariusz Baranowski Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-473/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-473/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-473/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych
komiqi Rady Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-473/1 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (20)
Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska,
Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwala
nr XLl1/350/2018 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stali'ch komisji Rady Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 27
do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 15
i przeszła do punk(tu 16.

Ad. 16
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Pad#ęc e z/c/zwać' }l' sprawie zah'/erdzeniap/anu łona'o/i
Kotniqi Reu'szyjnej Rady Powiatu Pruszko\Ą,skiego na rok 2018 /BRZ-474/18/. Plotek\
uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opinie komigi
merytorycznych.

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-474/18 został przez członków komiqi
zaoplmowany pozytywne.
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-474/1 8 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Karpiniak Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-474/1 8 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Mariusz Baranowski Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-474/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-474/18 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-474/18 został przez członków komigi
zaopmtowany pozytywnie.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pmszkowskiego w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komigi
Rewizgnej Rady Powiatu Pmszkowskiego na rok 201 8 /BRZ-474/1 8/.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (20)
Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska,
Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz Rajkmvski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smoleńska, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/351/2018 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 29
do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 16
i przeszła do punktu 1 7.

Ad. 17
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku jest Pod#ęc/e uc/zwać w s/?/'aw/e przekazac/a skarg/
do.Kómź.g/ .Rewżżl)#ne7 /B.RZ.478//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30
do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie
uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przekazania skargi do Komiqi Rewizyną
/BRZ-478/1 8/.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 6
Wyniki zmienne:
ZA (20)
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Mariusz Baranowski, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska,
Agnieszka Kuźmińska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sa'tvicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (6)
Magdalena Beyer, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Maria
Makowska, Urszula Wojciechowska.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała
nr XLl1/352/2018 w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokolu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 17
i przeszła do punktu 1 8.

Ad. 18
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinfomiowała,
że koląnym punktem porządku /}!ńor/nacja M. 34/20/8 o pracy Za/zqdu Pou,/a/u
Pruszkou'skiego w okresie od 12 grudnia 2017 roku do 08 lutego 2018 roku /BRZ-471/18/.
Informacja stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję.
Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że ponieważ jest to infomlac:ja o pracy Zarządu
w okresie od 12 grudnia 2017 roku do 08 lutego 2018 roku, zapytała Starostę w jakim
składzie funkcjonował Zarząd, a szczególnie od 2 stycznia 2018 r. W przestrzeni medialną
krążą różne informacje, natomiast radni nie wiedzą jak wygląda naprawdę sytuacja i stan
osobowy Zarządu. Radni 4 stycznia 2018 r. otrzymali skan pisma Pana Dariusza Nowaka
o rezygnacji z dniem 2 stycznia 2018 r., natomiast nie było w tym czasie żadnej segi,
podjęcia uchwały o odwołaniu. Poprosiła o informację czy Pan Dariusz Nowak jest
Członkiem Zarządu.
Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że nie jest to
pytanie do tego punktu i poprosiła o zapytanie w punkcie Interpelacje i zapytania oraz
wnioski i oświadczenia radnych.

Radny Artur Swiercz zapytał pytanie odnośnie pkt 10 z 235 posiedzenia Zarządu Powiatu,
dotyczącego umowy najmu pomieszczeń Pruszkowskiemu Stowarzyszeniu Rodzin
Abstynenckich ,,Socjus" w budynku w Pruszkowie przy ul. Kraszewskiego 1 8 - na jaki okres
została zawarta umowa?

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta odpowiedział, że umowa jest na trzy miesiące na
dotychczasowych warunkach, ponieważ od l stycznia Zarząd przyął ponownie zarządzanie
tą nieruchomością. Następnie przewidywana jest umowa na czas nieokreślony.
Radny Stanisław Dymura zapytał o decyzję Zarządu dotyczącą nowej inwestycji -- budowy
pływalni przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych. Uważa, że Zarząd powinien
przedstawić szerzy ten temat, ponieważ jest to potężna inwestycja i radni powinni być
poinformowani o zakresie i pełnych skutkach finansowych.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że rzeczywiście dzieje się to dość szybko, ale
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jest to spowodowane okolicznościami zewnętrznymi. Zarząd od jakiegoś czasu przymierzał
się do inwestydi przy ul. Gomulińskiego, jako szeroko pojmowanego Ośrodka Sportu
do którego zalicza się Międzyszkolny Ośrodek Sportu i Zespół Szkół Ogólnokształcących
i Sportowych. Było to konsultowane przez Zarząd z Dyrektorem Borkowskim
i Ministerstwem Sportu. Inwestycja ta będzie realizowana po otrzymaniu dotacji
z ministerstwa, co będzie wiadomo w połowie roku. Założenie jest takie, że ma to być
pływalnia, a nie zespół sportowo-rozrywkowy. Poprosił Pana Łukasza Borkowskiego
Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie o przedstawienie
koncepcji.
Łukasz Borkowski Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie powiedział, że jeżeli chodzi o koszty to do 15 marca musimy złożyć projekt
koncepcylny do ministerstwa. Dopiero mając projekt koncepcylny będzie można określić
koszty tej inwestycji, co zresztąjest wymagane przez ministerstwo, ponieważ dofinansowanie
będzie w 75%. Może to być 8 milionów zł, 9 lub 12 milionów. Basen ma być obiektem
typowo szkoleniowym, sześciotorowym, plus dwa tory do nauki pływania, z zapleczem
trybun na 150-200 osób. Jest wymóg Polskiego Związku Pływackiego, aby mogły rozgrywać
się zawody zgodnie z certyHlkatem związku.

Radna Emilia Wróblewska o godz. 19:22 opuściła salę

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzavodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskugę

Radna Aurelia Zale)cska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt 18
i przeszła do punktu 19.

Ad. 19

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,
że kolejnym punktem porządku są Zn/erze/acie / zupy/an/a oraz wnfosk/ / ośw/adczen/a
radnych.

Radna Agnieszka Kuźmińska w nawiązaniu do swojej wypowiedzi w poprzednim punkcie,
zapytała Starostę w jakim składzie pracował Zarząd Powiatu w okresie od 2 stycznia do
dzisiaj, jaki jest status Pana Dariusza Nowaka jako Członka Zarządu Powiatu.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że na te pytania odpowiedz będzie udzielona na

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała Starostę czy to jest takie trudne pytanie. Czy Starosta
jako Przewodniczący Zarządu nie wie czy Pan Nowak bierze udział w pracach Zarządu czy
nie bierze?

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że jak wiemy trwa kampania wyborcza
w Gminie Nadarzyn i nie chciałby się wpisywać w jakąkolwiek narrację ze stron, dlatego na
te pytania odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.
Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że jest to unikanie odpowiedzi. W przestrzeni
medialnej funkcjonuje jakieś pismo podpisane przez Starostę, ale uważa że Radni mają prawo
wiedzieć jaki jest status Pana Dariusza Nowaka. Na stronie powiatu jest uchwała Zarządu
Powiatu z dnia 15 lutego 2018 r., gdzie Pan Dariusz Nowak jest wymieniony jako Członek

pismie
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Zarządu. Zadała drugie pytanie czy Pan Dariusz Nowak otrzymał wynagrodzenie za styczeń
201 8 r. i czy otrzyma wynagrodzenie za luty 201 8 r.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.

Radny Artur Swiercz powiedział, że jakiś czas temu złożył pismo do Zarządu Powiatu
zprośbą o zamontowanie doświetlenia przejść dla pieszych w ciągu
ul. B. Prusa wPruszkowie. Otrzymał odpowiedz, że do 30 listopada 2017 r. zostaną
zamontowane doświetlenia przejść dla pieszych w ciągu ul. B. Prusa w Pruszkowie.
Doświetlenia zostaną zamontowane na skrzyżowaniach ul. B. Prusa z ulicami: Niecałą,
Kraszewskiego i Kościelną. Do dnia dzisiejszego doświetlenia nie zostały wykonane.
W związku z tym zapytał Starostę dlaczego nie ma tych doświetleń oraz podkreślił jeszcze raz
względy bezpieczeństwa.
Druga sprawa, którą ujęto w tej samej odpowiedzi to to, że usytuowanie miejsc parkingowych
dla niepełnosprawnych w ul. B. Prusa - znajdzie się w opracowaniu związanym
z wprowadzeniem płatnych miejsc parkingowych na terenie miasta Pruszkowa.
Trzecią sprawą, którą wcześnie nagłaśniał, to sposób parkowania samochodów
przy ul. B. Brusa w Pruszkowie, ponieważ samochody parkują na chodniku tak głęboko,
że sprawia to problem dla pieszych i osób poruszających się na wózkach.
Radny Artur Swiercz ponowił wniosek w tych sprawach.
Ponadto poruszył sprawę swojego wniosku zgłoszonego na XXV sesji Rady Powiatu
we wrześniu 2016 r., dotyczącego braku miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych
na ul. Sportową w Brwinowie. W odpowiedzi którą otrzymał była informacja, że istnieje
możliwość wyznaczenia takiego miejsca na istnidącym parkingu przy szkole. Ponieważ nie
zostało to wykonane, ponowme wnioskuje o wyznaczenie takiego miąsca na ul. Sportowej
w Brwinowie - jest ono potrzebne mieszkańcom.
Poruszył jeszcze kwestię czystości dróg w powiecie pruszkowskim prezentując zdjęcia.
Po kończącej się zimie zalegają warstwy różnych zanieczyszczeń na granicy chodnika i jezdni
na wysokości przejść dla pieszych, co bardzo utmdnia poruszanie się na wózku. Poprosił
o posprzątanie dróg powiatowych. Problemem też jest wysokość krawężników, które zwykle
są za wysokie i zaproponował wykonanie ażurowych nakładek niwelujących uskok.
Radny Artur Swiercz poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśnie na swoje zapytania
i wnioski.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że jeżeli chodzi o doświetlenie przjść dla
pieszych w ciągu ul. B. Prusa w Pruszkowie, Zarząd podziela troskę Pana Radnego, bo chodzi
o bezpieczeństwo i ubolewa, że nie dotrzymano terminu wymienionego w piśmie. Zarząd robi
wszystko, aby wykonawca wywiązał się z podpisanych umów. Na jakim etapie są prace
i czym tłumaczy się wykonawca nie dotrzymujący temiinu, może powiedzieć Pan Paweł
Kostrzewski, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych.
Jeżeli chodzi o usytuowanie mięso parkingowych dla niepełnosprawnych w ul. B. Prusa,
to Zarząd oczekuje na oHlcjalne stanowisko władz Miasta Pruszkowa, dotyczące
wprowadzenia płatnych miejsc parkingowych, ale nie będzie to tak szybko.
Zarząd podziela opinię Pana Radnego, dotyczącą zbyt głębokiego parkowania samochodów
na ul. B. Prusa. Problem był zgłoszony do Straży Miąskiel w Pruszkowie. Nie pamięta w td
chwili jak sprawa wygląda. Odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.
Jeżeli chodzi o sprawę czystości ulic, to przebiega to w sposób standardowy, przewidziany
w kalendarzu plac. Zima w tq chwili jeszcze nie jest zakończona.
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Sprawa za wysokich krawężników i podpowiedz ażurowych nakładek - Starosta nie chciałby
w tej chwili przesądzać, jak sobie z tym poradzi Zarząd, uważa, że najlepiej doprowadzać
je do stanu właściwego podczas modernizac:ji czy tworzenia nowych odcinków drogi.
Radny Mirosłmv Chmielewski Członek Zarządu, w uzupełnieniu powiedział, że jeżeli
chodzi o wysokie krawężniki, to najlepiej zadbać o to w momencie ich projektowania.
Jeżeli chodzi o sprzątanie ulic to standardowo po zakończeniu zimyjest to wykonywane.
Doświetlenie przjść dla pieszych, zgodnie z prawem, należy do gminy, ale powiat
porozumiał się w ramach współpracy z Miastem Pruszk(5w, że to doświetlenie zostanie
wykonane przez powiat i zostanie przekazane do eksploatacji i remontów do gminy.
Wykonawca przewiduje do końca tygodnia podłączenie doświetlenia do zasilania i jest
świadom kar za niedotrzymanie terminu.
Radny Artur świercz powiedział, że cieszy się bardzo, że Zarząd podziela jego uwagi
i podkreślił, że to nie jest krytyka tylko chęć współpracy osoby z perspektywy poruszania się
na wózku. Jeżeli chodzi o zbyt głębokie parkowanie samochodów, to dobrym rozwiązaniem
gumowe ograniczniki, takie jakie są wykorzystane przed budynkiem starostwa. Uważa,
że słupki są złym rozwiązaniem. Sprawa miąsc parkingowych dla niepełnosprawnych
- to choć jedno miejsce jest konieczne, z zachowaniem obowiązujących wymiarów.

Radny Stanisław Dymura nawiązując do zapisów w protokole z XL sesji rady powiatu
z listopada 2017 r., dotyczących wypowiedzi Dyrektora SPZ ZOZ, poruszył problem
funkcjonowania Poradni Rehabilitacyjnej przy ul. Drzymały w Pruszkowie. Zapytał dlaczego
nie są przyjmowani pacjenci na zabiegi w drugim półroczu i nie są prowadzone działania
polepszające jej funkcjonowanie, aby stała się konkurencyjna w stosunku do placówek
komercyjnych. Apeluje do Zarządu o potraktowanie problemu poważnie. Pieniądze
są inwestowane w poprawienie warunków, a potem te pomieszczenia są wynajmowane
firmom komercyjnym za przysłowiową złotówkę. Powiedział, ze docierają do niego różne
głosy, raz pozytywne, raz negatywne, ale w służbie zdrowia powiatu pruszkowskiego jest
coraz to gorzej. Dlatego proponuje zorganizować spotkanie z Zarządem ,,Szpitala
Koląowego". Decyzje o zakupach sprzętu do szpitala, powinny być podejmowane w oparciu
o wiedzę, jaki sprzęt posiada ,,Szpital Kolejowy". Dla mieszkańców powiatu nie ważne jest,
który szpital jest przez kogo zarządzany.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że wszyscy jesteśmy lekarzami
i świetnie znamy się na działalności lecznicza, zwłaszcza przed zbliżającą się kampanią
wyborczą. Nie powinno się obwiniać Dyrektora SPZ ZOZ za to, że cały system kuleje,
że zmniąszyła się ilość łóżek szpitalnych dostępnych na Mazowszu. Zapewnia, że poziom
świadczonych usług w zakresie rehabilitac=ji jest na poziomie który wykonywaliśmy.
Inwestycje prowadzone w szpitalu są doceniane przez mieszkańców. Przypomniał, że to ten
Zarząd doprowadził do dekomercjalizadi przychodni przy ul. Drzymały, 90% tego obiektu
było skomercjalizowane. Zarząd stara się zrobić jak najwięcą w td sprawie przy takich
warunkach zewnętrznych. Pojutrze w czwartek jest zaplanowane spotkanie z Dyrektorem
Mazowieckiego Oddziału NFZ, na które wybiera się z Dyrektorem SPZ ZOZ. Zapytają co
dalej z rehabilitację. Poprosił Pana Tomasza Sławatyńca Dyrektora SPZ ZOZ o uzupełnienie
swolel wypowiedzi.
Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ powiedział, zgadza się w 100% z wypowiedzią
Pana Wicestarosty. Nieprawdą jest, że zakres przyjęć w poradni rehabilitacyjnej się
zmmdszył. Jest taki sam jak był w czasie kontraktu z NFZ. Nieprawdą jest, że zmniejszyła
się ilość rehabilitantów. Przypominał, że na jedną z pierwszych seqi po objęciu stanowiska,
spotkał się z krytyką Pana Radnego w sprawie wypowiedzeń umów wynajmu pomieszczeń
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podmiotom komercyjnym. Chodzi o przychodnię lekarską POZ ,,Zdrowie", poradnia
endokrynologiczna ,,Convictor" i laboratorium analityczne. Podmioty te aktualnie
funkcjonują i żadnych innych nie ma. Na trzecim piętrze, które zostało wyremontowane,
została umieszczona poradnia psychiatryczna i leczenia uzależnień. Jeszcze raz powiedział,
że poradnia rehabilitacyjna będzie działała w zakresie w jakim działała mając kontrakt NFZ.
Czy ten kontrakt uda się jeszcze uzyskać tmdno powiedzieć, dlatego, że NFZ pulę pieniędzy
już rozdać, uznając, że inne podmioty są lepią wyposażone. Według NFZ zakres usług
rehabilitacHnych dla powiatu jest zabezpieczony.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że chciała wcześniej zabrać głos, ale system
dopiero teraz pozwala jej na to. Wracając do swoich poprzednich zapytań powiedziała,
że etatowy Członek Zarządu jest pracowmkiem starostwa z wyboru i zapytała Starostę lub
obecną Pnia Skarbnik Powiatu, jak zaksięgowano zwrot wynagrodzenia Pan Dariusza
Nowaka. Bo przecież wynagrodzenia za pracę, zgodnie z art. 84 kodeksu pracy, nie można się
zrzec. l czy już zwrócono wynagrodzenie Panu Dariuszowi Nowakowi. Drugie pytanie to do
kiedy Pan Dariusz Nowak będzie Członkiem Zarządu?
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że odpowiedzi na te pytania znajdą się
w odpowiedzi na piśmie razem z odpowiedziami na poprzednie pytania i będą wyczerpujące.
Powiedział, że może zapewmć, że działamy zgodnie z prawem.

Radna Zdzisława Zielińska poprosiła o przeslanie planowanych terminów sagi w 2018
roku. Zapytała Zarząd kiedy zostaną uaktywnione światła na skrzyżowaniu ulicy Amii
Krajowej z ul. Komorowska w Pruszkowie oraz najakim etapie jest sprawa budowy pomnika
na jubileusz 1 00-lecia odzyskania niepodległości.
Radna Aurelia Zalewski Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że planowane
terminy sagi rady powiatu w 201 8 roku były już przesłane radnym, ale Biuro Rady i Zarządu
prześle je Państwu Radnym ponowne.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że inicjatywą powstania ponmlka
zainteresowane są organizacje pozarządowe, które wystąpiły z pewnym propozycjami.
W zeszłym tygodniu odbyło się spotkanie z udziałem Prezydenta Miasta Pruszkowa, Janem
Starzyńskim. Według jego wstępnych deklarac:ji jest wola, aby pomnik powstał.
W te) chwili jest dyskutowana jego lokalizaqa. Kolejne spotkanie jest jutro o godz. 14-tej.
Powiedział, że będzie zabiegał, aby właściwa uchwała lokalizacyjna była podjęta na
najbliższą sesji Rady Miasta Pruszkowa.
Radny Mirosła)v Chmielewski Członek Zarządu Powiatu powiedział, że do kompetenc:ji
PGE należy wykonanie przyłącza do sygnalizacji świetlną i prowadzone są rozmowy. PGE
obiecuje, że zrobi to do końca lutego. Zarząd nie ma żadnego instrumentu, który wpłynął
by na decyzję PGE.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu Powiatu poprosił Radnego Artura
Swiercza o wskazanie lokalizacji midsca parkingowego dla niepełnosprawnych
na ul. B. Pmsa w Pruszkowie.

Radny Artur S)viercz powiedział jeszcze raz, że prosi odpowiedz na piśmie na
przedstawione dzisiaj wnioski i zapytania. Bez odpowiedzi pozostało jeszcze zapytanie
dotyczące braku miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych na ul. Sportowej
w Brwinowie.
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Radna Elżbieta Smolińska poruszyła sprawę poradni rehabilitacyjnej na Drzymały, z której
ostatnio korzystała i pragnie powiedzieć, że zaobserwowała zmiany, które się tam wydarzyły,
np. przeprowadzony remont jest na plus, ale Pan Dyrektor SPZ ZOZ powiedział, że nie
zwalniał personelu, uważa że personel zmniejszył się co najmniej o dwóch masażystów i trzy
panie rehabilitantki. W tel chwili są tam tylko trzy osoby, które cały czas biegają, malują,
obsługują urządzenia i pacjentów. W ciągu godziny przychodzi tam co najmmd 10-15 osób
prosząc o zapisanie na zabiegi. Informowane są, że w tą chwili nie ma kontraktu i odsyłane
do innych ośrodków. Zwraca uwagę, że duża ilość mieszkańców potrzebuje rehabilitacji i
dlatego apeluje do Zarządu i Dyrektora, żeby zawalczyć o kontrakt w NFZ i nie lekceważyć
tego tematu.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że przyjmuje to stanowisko i Zarząd jest tego
samego zdania. Natomiast co do sprawy personelu w poradni proponuje, aby odpowiedz była
udzielona na piśmie przez Dyrektora SPZ ZOZ.
Radny Stanisław Dymura powiedział, że za każdym razem kiedy porusza problem służby
zdrowia w powiecie, słyszy deklaracje Zarządu i Dyrektora SPZ ZOZ w Pruszkowie. Jeżeli
chodzi o komercjalizacja, to chodzi o cenniki usług wywieszone w poradniach. Podkreślił,
że otrzymuje wiele krytycznych uwag od mieszkańców w tej sprawie. Dlatego prosi o to żeby
była współpraca między szpitalami dla dobra mieszkańców.

Radny Janusz Rajkowski zapytał Starostę i poprosił o odpowiedz teraz, do kiedy odpowie
na pytanie jaki jest status prawny Pana Dariusza Nowaka, ponieważ uważa, że jest to prosta
odpowiedz. Ponadto zapytał, czy na projekty które są już gotowe, są ogłaszane przetargi i jak
wygląda sprawa skrzyżowania ul. Starzyńskiego z ul. Warszawską.
Radny Maksym Gołoś Starosta poprosił o odpowiedz na ostatnie pytanie Mirosława
Chmielewskiego Członka Zarządu Powiatu, a jeżeli chodzi o ogłaszanie przetargów to jest to
wykonywane na bieżąco.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma
konkretnego zapisu w zadaniach. Jest kwota na budowę sygnalizacji świetlnych. Decyzje
będzie podejmował Zarząd Powiatu po rekomendacji Wydziału Inwestycji.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że odpowiedzi dotyczące Pana Dariusza
Nowaka zadane dziś na sesji będą udzielone przed następna sesją.

Radny Artur Swiercz nawiązując do wypowiedzi Radnego Mirosława Chmielewskiego
Członka Zarządu, dotyczącej kar dla wykonawcy doświetleń przejść dla pieszych zapytał, czy
środki które wrócą do budżetu można przeznaczyć na likwidację barier.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu Powiatu powiedział, że są to środki
w wysokości 500 zł za dzień zwłoki i nie ma ograniczeń ani wskazań przeznaczenia ich na
konkretne zadanie.

Radny Artur Swiercz poprosił, jeżeli jest taka możliwość, o przeznaczenie ich likwidację
barier

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała Starostę dlaczego Pan Sekretarz Powiatu nie siedzi
już przy stole razem z radnymi.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że Pan Sekretarz trzy tygodnie temu złożył
rezygnację, obecnie jest Naczelnikiem Wydziału Obsługi Mieszkańców.
Radny Stanisław Dymura zasugerował Zarządowi zaproszenie na seqę lub komisję zdrowia
dyrektorów szpitali z terenu powiatu pruszkowskiego i wypracowanie zasad współpracy.
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Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że odbyły się trzy spotkania Zarządu
z przedstawicielami ,,Stopera" w kwestii nawiązania współpracy. Niestety od kilku tygodni
trwa kryzys w zakresie zarządu. Prawdopodobnie będzie nowy zarząd i wtedy rozmowy będą
kontynuowane. Na chwilę obecną współpraca jest niewielka, ale przyjmuje sugestię Pana
radnego.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt
1 9 i przystąpiła do realizacji punktu 20.

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała
że kolejnym punktem porządku są .Kon?un/kaQ Przewodniczącego Rady Powfafu.

przypomniała, że następna sesja zaplanowanajest na 27 marca 201 8 r. o godz. 17:00.

- przypominała o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do końca kwietnia 201 8 r.

20Ad

Radna Aurelia Zalewska Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zamknęła punkt
20 i przeszła do punktu 21 .

Ad. 21
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Aurelia Zalewska
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu o godzinie 20:45 zamknęła obrady XLll segi Rady
Powiatu Pruszkowskiego.

Wiceprz ewo:
Rady Powi;

icząca
=kowskiego

Protokół sporządziła:
Małgorzata Janowska

n..Ńk.
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